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Nr OR-BR.0002.26.2021 

PROTOKOt. Nr XXVI /2021 

z dwudziestej sz6stej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 20 maja 2021 r. w godzinach 15,00 - 16,30 

w sali posiedzen w Urz\,dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj\'te na sesji: 

I. Nr 222/XXVII2021 w sprawie skargi na dyrektor6w plac6wek oswiatowych , dla kt6rych 

organem prowadz~cym jest Gmina i Miasto Kozieglowy. 

2. Nr 223/XXV1/2021 w sprawie zmian w budiecie GmillY i Miasta Kozieglowy na 2021 rok. 

3. Nr 224/XXVI/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Nr 225/XXVI12021 w sprawle przyst~ienia 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 
obszar6w poloionych w miejscowosci Postt(p. 

do zmiany miej scowego plallu 
Kozieglowy dla dw6ch fragment6w 

5. Nr 226/XXV1I2021 w sprawie udzielellia pomocy finansowej w formie dotacj i celowej dla 
Gminy Cz«stochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w Cz,",stochowie zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu 

w trzeiwosci i przeciwdzialaniu alkoholi zmowi. 

6. Nr 227/XXVI/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dzkiej Komendy 

Policji w Katowicach w wysokosci 9.500 zl z przeznaczeniem na zakup samochodu 
osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

7. Nr 228/XXVI12021 w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Sw. 
Marii Magdaleny w Kozieglowach ul. Koscielna 4 w kwocie 30.000 zl. 

8. Nr 229/XXVI12021 w sprawie okreslenia sredniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

i MieScie Kozieglowy na rok szkolny 2021 /2022. 

9. Nr 230/XXVI/2021 w sprawie bezprzetargowej sprzedaiy udzialu w nieruchomosci 

na rzecz jej wsp61wlasciciela w miejscowoSci Mzyki. 

10. Nr 23I1XXV1I2021 w sprawie sprzedaiy nieruchol11oSci poloionej w Kozieglowach - dz. or 
1662. 

II. Nr 232/XXVI12021 w sprawie sprzedaiy nieruchol11osci poloionej w Kozieglowach - dz. nr 
1932. 
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12. Nr 233/XXVI/2021 w sprawie sprzedazy nieruchomosci polozonej w Kozieglowach - dz. nr 
1933. 

13. Nr 234/XXVl12021 w sprawle uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obszaru w miejscowoSci Kozieglowy. 

Podjt(te uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowi~ zal~czniki 

od nr I do nr 13 do protokolu. 

Obrady sesji i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz~ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 
Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji : 

- od pUnktu I do punktu 18 porz~dku obrad obecnych 12 Radnych. 
Radni nieobecni: Pan Marcin Bt(dkowski , Pan Antoni Bielecki, Pan Tomasz Lebiocki. 

- od punktu 19 do punktu 23 porz~dku obrad Radnych obecnych 13. 
Radni nieobecni: Pan Marcin Bt(dkowski, Pan Tomasz Lebiocki. 

Spoza Rady w Sesj i uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SIt(czka 
Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz Gminy i Miasta Pan Krzysztof B~k 
Radca Prawny Urz!(du GiM Pani Aneta Sosn6wka 

kierownicy jednostek organizacyjnych oraz pracownicy Urz!(du Gminy i Miasta Kozieglowy: 
Pani Katarzyna Zychowicz, Pani Renata Garieja, Pani Agnieszka Klys, Pan Zbigniew Polak, 
Pani Justyna Blonska, Pani Bozena Kolasa, Pan Jaroslaw Kosytarski 

PorZlldek obrad sesji podany w zawiadomieniu 0 Sesji : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz~dku obrad. 
3. Przyj!(cie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisj i Uchwal i Wniosk6w. 

5. Podjt(cie uchwaly w sprawie skargi na dyrektor6w plac6wek oswiatowych , dla kt6rych 
organem prowadz~cym jest Gmina i Miasto Kozieglowy. 

6. Podjt(cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 r. 

7. Podj!(cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
8. Podj!(cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Gminy Czt(stochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w CZt(stochowie zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu 
w trzeZwoSci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi. 
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9. Podjt(cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dzkiej Komendy 
Policji w Katowicach w wysokosci 9.500 zl z przeznaczeniem na zakup samochodu 

osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 
10. Podjt(cie uchwaly w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Sw. Marii 

Magdaleny w Kozieglowach ul. KOScielna 4 w kwocie 30.000 zl. 
II . Podjt(cie uchwaly w sprawie okreslenia sredniej ceny jednostki paliwa w Gminie i MieScie 

Kozieglowy na rok szkolny 202112022. 

12. Podjt(cie uchwaly w sprawie bezprzetargowej sprzedazy udzialu w nieruchomosci na rzecz 
jej wsp61wlasciciela w miejscowosci Mzyki. 

13. Podjt(cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci polozonej w Kozieglowach - dz. nr 

1662. 
14. Podjt(cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomoSci polozonej w Kozieglowach - dz. nr 

1932. 
15. Podjt(cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci polozonej w Kozieglowach - dz. nr 

1933. 
16. Sprawozdanie z reali zacj i Programu wsp6lpracy Gminy Miasta Kozieglowy 

z organizacjami pozarzqdowymi i innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnosc pozytku 

publicznego za 2020 rok. 
17. Infonnacja Bunnistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mit(dzysesyjnym. 
18. Infonnacja Przewodniczqcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych w okresie 

mit(dzysesyjnym. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski i infonnacje. 
21. Zakonczenie obrad 26 Sesji. 

Porzqdek obrad stanowi zalqcznik nf 14 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczqca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala 

otwarcia sesji, powitala przybylych na sesjt( radnych, Pan a Bunnistrza, kierownik6w jednostek 
organizacyjnych oraz pracownik6w Urzf(du Gminy i Miasta Kozieglowy . Poinfom1owala, 
ze zgodnie z listq obecnosci w sesji uczestniczy 12 radnych. 
Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 
Lista obecnosci Radnych stanowi zalqcznik nr 15 do protoko!u. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala rozszerzenie porzqdku 
obrad biezqcej sesji 0 podjf(cie uchwal, kt6re byly procedowane na wsp61nym posiedzeniu 

Komisji w dniu 18 maja br.: 
I) w sprawie przystqpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragment6w obszaru polozonego w miejscowosci Postf(P, 
2) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

obszaru w miejscowosci Kozieglowy. 
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Zaproponowala rozpatrzenie projekt6w wyzej wymienionych uchwal jako punkty 8 i 17 

porzitdku obrad i przesuni«cie pozostalych. 

Zapytala czy Radni b«dit zglaszac wnioski w sprawle porzitdku obrad sesji. Wniosk6w 

nie zglaszano, przystitPiono wi«c do glosowania nad porzitdkiem obrad. 

Porzitdek obrad Sesji wraz z zaproponowanit zmianit zostal przyj«ty 12 "za" (jednoglosnie) . 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zalitcznik nr 16 do protokolu. 

Uchwalonv porz<!dek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porzitdku obrad. 

3. Przyjt(cie protokolu z poprzedniej sesji. 

4. Powolanie KOl11isji Uchwal i Wniosk6w. 

5. Podj«cie uchwaly w sprawie skargi na dyrektor6w plac6wek oswiatowych , dla kt6rych 

organem prowadzitcYl11 jest Gl11ina i Miasto Kozieglowy. 

6. Podjt(cie uchwaly w sprawie zl11ian w budZecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 r. 

7. Podjt(cie uchwaly w sprawie zl11ian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podj«cie uchwaly w sprawie przystitPienia do zl11iany mleJscowego planu 

zagospodarowania przestrzelmego Gl11iny i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w l11iejscowosci Postt(p. 

9. Podjt(cie uchwaly w sprawie udzielenia POl11OCY finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gl11iny Cz«stochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka POl11ocy Osobol11 

z Problemal11i AlkoholowYl11i w Cz«stochowie zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu 

w trzezwoki i przeciwdzialaniu alkoholizl11owi. 

10. Podjt(cie uchwaly w sprawie udzielenia POl11ocy finansowej dla Wojew6dzkiej KOl11endy 

Policji w Katowicach w wysokosci 9.500 zl z przeznaczeniem na zakup sal11ochodu 

osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

11. Podj«cie uchwaly w sprawie przyznania dotacji Parafii RZYl11skokatolickiej p.w. Sw. 

Marii Magdaleny w Kozieglowach ul. Kokielna 4 w kwocie 30.000 zl. 

12. Podjt(cie uchwaly w sprawie okreslenia sredniej ceny jednostki paliwa w Gl11inie 
i Miekie Kozieglowy na rok szkolny 2021 /2022. 

13. Podjt(cie uchwaly w sprawie bezprzetargowej sprzedazy udzialu w nieruchol11osci na 

rzeczjej wsp61wlaSciciela w miejscowoSci Mzyki. 
14. Podj«cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchol11osci polozonej w Kozieglowach - dz. 

nr 1662. 

15. Podjt(cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci polozonej w Kozieglowach - dz. 

nr 1932. 

16. Podj«cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchol11oSci polozonej w Kozieglowach - dz. 

nr 1933. 

17. Podjt(cie uchwaly w sprawie uchwalenia l11iejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu obszaru w miejscowosci Kozieglowy. 

18. Sprawozdanie z realizacji Progral11u wsp61pracy Gl11iny i Miasta Kozieglowy 

z organizacjal11i pozarzitdowYl11i i innYl11i podl11iotal11i prowadzitcymi dzialalnosc 
pozytku publicznego za 2020 r. 
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19. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi"dzysesyjnym. 
20. Informacja Przewodnicz'l.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi"dzysesyjnym. 
21. Interpelacje i zapytania radnych. 
22. Wolne wnioski i informacje. 
23. Zakonczenie obrad 26 Sesji. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protokol 
z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wgl'l.du w Biurze Rady , kazdy 

mial mozliwosc zapoznania si" z nimi. Zapytala czy Radni b"d'l. zglaszali wnioski lub uwagi 
do protokoru. Uwag nie zglaszano. 
Pani Przewodnicz'l.ca zaproponowala przyst'l.Pienie do glosowania nad przyj"ciem protokolu. 

Protokol z poprzedniej sesji, ktora odbyla si" w dniu 25 marca 2021 roku zostal przyj"ty 

12 giosami "za" (jednogiosnie). 
Raport z przeprowadzonego giosowania stanowi zal'l.cznik nr 17 do protokoru. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegiowy jednoglosnie powoiala Komisj" Uchwal 
i Wnioskow w skladzie 

1. Pani Grazyna Sitek 
2. Pani Jadwiga Balinska 
3. Pani Monika Skrobarczyk 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi za1'l.cznik nr 18 do protokolu. 

Ad. pkt 5 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie skargi na dyrektorow 

placowek oswiatowych, dla ktorych organem prowadz'tcym jest Gmina i Miasto Kozieglowy 

(zal'tcznik nr 19 do protokolu). 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 222/XXV1I2021 w sprawie skargi na dyrektorow placowek oswiatowych, dla 

ktorych organem prowadz'l.cym jest Gmina i Miasto Kozieglowy zostala przyj"ta 12 glosami 
"za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 6 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmlan w budzecie 

Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 rok (zal'tcznik nr 20 do protokoru). 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 223/XXVl/2021 w sprawie zmian w budzecie Gminy Miasta Kozieglowy 

na 2021 rok zostala przyj"ta 12 glosami "za" (jednoglosnie) . 
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Ad. pkt 7 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( zal'lcznik or 21 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 224/XXVI/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej przyjf(ta 

12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawle przyst'lPienia 

do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy 
dla dw6ch fragment6w obszar6w polozonych w miejscowosci Postf(p (zal'lcznik or 22 do 
protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 22S/XXVI /2021 w sprawie przyst'lPienia do zmlany InteJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieg!owy dla dw6ch fragment6w obszar6w 

po!ozonych w miejscowosci Postt;p zostala przyjt;ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Pani Przewodnicz'lca Rady podkreslila, ze cala Rada przychylila sif( do wniosku Firmy Mineral 
Water Production i jednoglosnie uchwalila przyst'lPienie do zmian w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowoSci Postt;p. 
Pan Dyrektor w/w zakladu podzit;kowal Radzie za jednog!osne podjf(cie uchwaly. 

Pani Przewodnicz'lca Rady GiM zarz'ldzila 5 minutow'l przerwt; w obradach. 
Po przerwie przyst'lPiono do realizacji dal szych punkt6w porz'ldku obrad. 

Ad.pkt9 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawle udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy CZf(stochowa na dofinansowanie dzialalnosci 

Osrodka Pomocy Osobom z Problemami Alkoholowymi w Czt;stochowie zadania z zakresu 
ustawy 0 wychowaniu w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi ( za1'lcznik nr 23 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 226/XXVII2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Gminy CZf(stochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w CZf(stochowie zadania z zakresu ustawy 0 wychowaniu 
w trzezwoSci i przeciwdzia!aniu alkoholizmowi zostala przyjf(ta 12 glosami "za" 

( jednoglosnie). 
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Ad. pkt 10 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Wojew6dzkiej Komendy Policji w Katowicach w wysokosci 9.500 zl 
z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla Komendy Powiatowej Policji 
w Myszkowie ( zal<tcznik nr 24 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 227/XXVII2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dzkiej 
Komendy Policji w Katowicach w wysokosci 9.500 zl z przeznaczeniem na zakup samochodu 

osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie przyj",ta 12 glosami "za" 

( jednoglosnie). 

Ad. pkt II 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyznania dotacji 

Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Sw. Marii Magdaleny w Kozieglowach ul. Koscielna 4, 
w kwocie 30.000 zl. (zal<tcznik nr 25 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 228/XXVI12021 w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 
p.w. Sw. Marii Magdaleny w Kozieglowach ul. Kokielna 4, w kwocie 30.000 zl. zostala 

przyj",ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 12 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie okreslenia sredniej 
ceny jednostki paliwa w Gminie i Miekie Kozieglowy na rok szkolny 202112022 ( za1<tcznik 

nr 26 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 229/XXVI12021 w sprawie okreslenia sredniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
i Miescie Kozieglowy na rok szkolny 2021 /2022 zostala przyj",ta 12 glosami "za" 

( jednoglosnie). 

Ad. pkt 13 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie bezprzetargowej sprzedazy 
udzialu w nieruchomosci na rzecz jej wsp61wlasciciela w miejscowosci Mzyki ( zal<tcznik nr 27 

do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 230 /XXVI/2021 w sprawie bezprzetargowej sprzedazy udzialu w nieruchomosci 

na rzecz jej wsp61wlasciciela w miejscowosci Mzyki zostala przyj",ta 12 glosami "za" 
( jednoglosnie). 



8 

Ad. pkt 14 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci 
polozonej w Kozieglowach - dz. nr 1662 ( zali\.cznik nr 28 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2311XXVII2021 w sprawie sprzedazy nieruchomosci polozonej w Kozieglowach 
dz. nr 1662 zostala przyj«ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 15 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci 

polozonej w Kozieglowach - dz. nr 1932 ( zali\.cznik nr 29 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 232/XXVlI2021 w sprawie sprzedazy nieruchomosci polozonej w Kozieglowach 

dz. nr 1932 zostala przyj«ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 16 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci 
polozonej w Kozieglowach - dz. nr 1933 ( zali\.cznik nr 30 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 233/XXV I/2021 w sprawie sprzedazy nieruchomosci polozonej w Kozieglowach 

dz. nr 1933 zostala przyj«ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 17 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w spraWle uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obszaru w miejscowosci 
Kozieglowy ( zali\.cznik nr 31 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 234/XXVII2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obszaru w miejscowosci Kozieglowy. 
zostala przyj«ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 18 

Przewodniczi\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze Sprawozdanie 
z realizacji Programu wsp61pracy Gminy i Miasta Kozieglowy z organizacjami pozarzi\.dowymi 

i innymi podmiotami prowadzi\.cymi dzialalnos6 pozytku publicznego za 2020 rok otrzymali 
wszyscy radni (zali\.cznik nr 32 do protokolu). 



9 

Zapytala czy radni majl\. uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie z realizacji Programu wspolpracy Gminy i Miasta Kozieglowy z organizacjami 

pozarzl\.dowymi i innymi podmiotami prowadzl\.cymi dzialalnosc pozytku publicznego za 2020 

rok zostalo przyjt(te 12 glosami "za" Uednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego glosowania stano wi zall\.cznik nr 33 do protokolu. 

Ad. pkt 19 

Pan Burmistrz na wstt(pnie podzit(kowal za sprawne procedowanie i przYJt(cle uchwal 

w dniu dzisiejszym , a nastt(pnie przedstawil informacjl( 0 dzialalnoSci w okresie 

mit(dzysesyjnym: 

- realizowane Sl\. dwa duze projekty wspolnie z Gminl\. Siewierz : fotowoltaika i pompy ciepla. 

Odnosnie pierwszej czt(sci projektu - budowy ogniw fotowoltaicznych dla ponad 470 

beneficjentow - na ukonczeniu jest program energetyczny i przegll\.d gospodarstw . Ma nadziejt(, 

ze zgodnie z hannonogramem proces inwestycyjny bl(dzie realizowany. Natomiast druga czt(sc 

projektu zwi<tZana z pompami ciepla jest bardzo skomplikowana - w zwil\.zku 

z uniewazniemem przez KIO przetargu, przeprowadzono caly proces zwil\.zany z nowl\. 

procedurl\. przetargowl\. i kilkakrotne postt(powanie przetargowe. Ze wzglt(du na to, 

ze przekroczona zostala wartosc zamowienia zdecydowano sit( na uniewaznienie przetargu 

i korektl(. Ma nadziejt( , ze liczba ofert bt(dzie wit(ksza, co pozwoli na wybor oferty w ramach 

zaplanowanych srodkow . lezeli bt(dzie inaczej , wowczas bl(dl\. prowadzone rozmowy 

z beneficjentami, czy zechcl\. zwit(kszyc udzial wlasny w projekcie. Od nowego roku przetargi 

odbywajl\. sit( na nowych zasadach - nie rna ofert papierowych, a tylko poprzez platformt( 

cyfrow~ 

- rozpisane Sl\. zadania w zakresie oswietlenia ulicznego. Wszystkie zadania na rok biezl\.cy 

Sl\. po weryfikacji ofert i bt(dl\. realizowane. Podpisane Sl\. umowy na projektowanie kolejnych 

dziewit(ciu odcinkow oswietlenia; 

- dzisiejsza zmiana w budzecie - wprowadzenie kwoty 1.545.287 zl z RZl\.dowego Funduszu 

Rozwoju Drog pozwoli na realizacjt( zadania - przebudowy ul. Szkolnej w Gniazdowie. Wyrazil 

nadziejt( , ze na Komisji wspolnej samorzl\.d podejmie decyzjt( zwil\.zanl\. z uruchomieniem 

kolejnego zadania w ukladzie drogowym ; 

- samorzl\.d dlugo przygotowywal sit( do planowanego zadania - przebudowy ul. Warszawskiej 

w Kozieg1owach, co w dzisiejszych zmianach budzetu stalo sit( faktem, bo zabezpieczona zostala 

kwota 200.000 zl na przygotowanie dokumentacji ; 

- otwarte zostaly postt(powania przetargowe na boiska w Kozieglowach i w Siedlcu Duzym; 

- w zwil\.zku z budowl\. kanalizacji w Oczku Pan Bunnistrz prosil Radnych z tego terenu, 

by wspomogli dzialania pracownikow Urzl(du GiM w kontekscie budowy przyll\.czy 

kanalizacyjnych przez mieszkancow; 
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- przetarg na odbi6r odpad6w byl zaskarzony do Krajowej [zby Odwolawczej i do czasu wyroku 

operacje w zakresie gospodarki smieciowej byly bez zmian. Obecnie Ilwaj/t przygotowania 
do zmiany operatora , poniewaz najkorzystniejsz/t ofertt( przedstawila i zostala wybrana Firma 

Sanico. Wyrazil nadziejt( , ze wsp6lpraca bt(dzie przebiegala w spos6b prawidlowy; 

- w zakresie Oswiaty i Wychowania przygotowujemy sit( do pewnych regulacji , skladane byly 
arkusze organizacyjne na kolejny rok szkolny. Wszystkie arkusze organizacyjne s/t podpisane 

i przyjt(te do realizacji na rok szkolny 202112022 . Wyrazil nadziejt(, ze podjt(te ustalenia bt(d/t 
wzajemnie respektowane; 

- Zesp61 Usrug Komunalnych prowadzi dzialania w wielu obszarach. Maj/tc na uwadze 
zabezpieczenie dostt(pu do wody realizuje pol/tczenie wodociltgu Pitlczyce - Rzenisz6w. Bt(d/t 
wykonywane biez/tce prace remontowe, koszenie na bazie posiadanego sprzt(tu i w zwi/tzku 
z tym apelowal do Soltys6w i Radnych 0 wczesniejsze uzgodnienie potrzeb w tym zakresie, 

by mozna bylo w spos6b planowy przeprowadzic te prace; 

- w zakresie gospodarki niskoemisyjnej - realizuj/tc Gminny Program Ochrony Srodowiska 
skupiamy sit( na dofinansowaniu wymiany azbestu i piec6w na gazowe i od razu kazda pula 

srodk6w finansowych jest wykorzystywana. Do kOtlca marca br. byl tennin zglaszania 
wniosk6w na wymiant( piec6w na ekogroszek, pelet i gaz. Poprzedni projekt na wymiant( 
piec6w na ekogroszek kl. V spotkal si t( rMnym odzewem mieszkatlc6w i trudno bylo uzbierac 
340 beneficjent6w, wit(c rozlozono projekt na dwa lata. Natomiast obecnie wplynt(lo 500 

deklaracji i bt(dzie skladany wniosek do Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska, celem 

uzyskania dofinansowania; 

- podjt(to decyzjt( odnosnie zlozenia wniosku do Urzt(du Marszalkowskiego w marach Lnicjatywy 
Soleckiej - zagospodarowanie przestrzeni publicznej w Krusinie i w Wojslawicach ; 

- w zakresie pomocy spolecznej - Osrodek Pomocy Spolecznej na biez/tco analizuje sytuacj<; 
i realizuje wszystkie zadania wlasne i zlecone, kt6rych jest coraz wit(cej. Na terenie Gminy 
i Miasta mamy coraz wit(cej os6b starszych i samotnych, kt6re GMOPS wspiera i pomaga 
w kazdej mozliwej formie; 

- w trakcie projektowania jest zlobek, w najblizszym czaste Komisja Gospodarki i Polityki 
Finansuwt:j oraz Komisja Rozwoju Spolecznego zapoznaj/t si<; z projektem. Maj/tc taki kompleks 
bt(dziemy mogli w pelni realizowac zadania - od zlobka , po przedszkola i szkoly; 

- dzit(ki dobrej wsp61pracy z PPKS Czt(stochowa udalo sit( uruchomic kursy autobus6w 
Kozieglowy - CZt(stochowa, co jest bardzo wazne zwlaszcza dla mlodziezy uczt(szczaj/tcej 

do szk6l w CZt(stochowie; 

Na zakotlczenie swojego sprawozdania Pan Burmistrz nawi/tzal do sytuacji epidemiologicznej 

w Kraju, kt6ra sit( stabilizuje, ale w dalszym ciltgu nalezy zachowywac dystans i srodki 
ostroznoSci. 



II 

Ad. pkt 20 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna przedstawila infonnacj€( 0 dzialaniach 

podejmowanych w okresie mi€(dzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 25 marca 2021 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz<tdku obrad biez<tcej 

zwolanie wspolnego posiedzenia Komisji 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady GiM wplyn€(1y pisma: 

. pisma mieszkanca Gniazdowa dotycz<tce odwodnienia na dzialce , budowy rowow przy drodze 

oraz weryfikacji szerokosci pasa drogowego przy ul. Dzielna; 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplyn€(ly pisma: 
wniosek Komendy Powiatowej PaJ1stwowej Strazy Pozamej w Myszkowie 

o wspolfinansowanie zakupu ci€(zkiego samochodu ratowniczo·gasniczego w kwocie 100.000 zl . 

Kwota zakupu samochodu wynosi okolo I milion 200 tysi€(cy zl. Dotacja z Wojewodzkiego 

Funduszu Ochrony Srodowiska wynosi 50%, a pozostal<t kwot€( Komenda Powiatowa 

w Myszkowie musi zabezpieczyc we wlasnym zakresie; 

- pismo Radnego Pana Antoniego Bieleckiego do Bunnistrza 0 podanie ostatecznej daty 

wprowadzenia do porz<tdku obrad sesji uchwaly w sprawie zapewnienia srodkow finansowych 

na wykonanie dokumentacji przebudowy ul. Warszawskiej w Kozieglowach. Pani 

Przewodnicz<tca nadmienila, ze Pan Bunnistrz w swym sprawozdaniu udzielil Radnemu 

odpowiedzi. Takie zmiany w budzecie dokonano w dniu dzisiejszym, a projekt uchwaly byl 

przeslany Radnym w materialach sesyjnych; 

Pani Przewodnicz<tca Rady poinfonnowala, ze kolejna sesja Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odb€(dzie si€( w srod€( dnia 30 czerwca br. 0 godz. 15 ,00 , natomiast posiedzenie wspolne 

l Komisj i w poniedzialek 28 czerwca br. 0 godz. 14,00. 

Ad. pkt 21 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 22 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

- Pan Andrzej Szostak poinfonnowal, ze mieszkancy pytaj<t czy mog<t jeszcze zlozyc wniosek 

o wymlan€( pleca; 

- Pan Bunnistrz wyjasnil, ze tennin naboru wnioskow byl do 30 marca br. i lista ch€(tnych 

zostala juz zamkni€(ta. Moina wpisac si€( na kolejnl'\, ale z tych 500 wnioskow na pewno 200 

wnioskow b€(dzie zrealizowanych. 

- Pani Przewodnicz<tca Rady dodala, ze jest 100% wi€(cej ch«tnych niz miejsc; 

- Pan Antoni Bielecki zapytal na jakim etapie jest projekt kanalizacji burzowej ul. Topolowej ; 
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- Pani Przewodnicz'lca Rady prosila, by od nast~pnej sesji obecni byli na posiedzeniu Rady GiM 

wszyscy kierownicy jednostek ; 
- Pan Burrnistrz wyjasnil Panu Bieleckiemu, ze podpisana jest umowa z wykonawc'l 
na realizacj~ tego odcinka kanalizacji; 
- Pan Antoni Bielecki zapytal czy cos jest wiadomo na temat obwodnicy; 
- Pan Bunnistrz wyjasnil, ze z infonnacji Dyrektora Zarz'ldu Drog Wojewodzkich wynika, 
ze Zarz'ld Wojewodztwa SI'lskiego przeznaczy na planowan'l obwodnic~ 4 mIn zl i ta 

projektowana obwodnica jest na liscie rezerwowej na trzecim miejscu; 
- Pan Michal Kubalski zapytal 0 przetarg na przebudow~ ul. Kwiatowej w Rosochaczu; 
- Pan Burrnistrz wyjasnil, ze przetargjest ogloszony,jestesmy w trakcie wyboru ofert; 
- Pan Wojciech Chrapek zglosil uwagi Pana Soltysa z Post~pu odnosnie wykonywanych prac 

przy przebudowie drogi 791 - w okolicy placu zabaw wjazd na Sciezkt(; 
- Pan Bumlistrz wyjasnil, ze jestesmy na biez'lco w kontakcie z kierownikiem budowy i jezeli 

S'l uwagi, przekazane S'l kierownikowi budowy. Budowa z pewnosci'l przebiega zgodnie 
z projektem i z pewnosci'l rzttdne b~d'l dostosowane do warunkow. 1ezeli b~d'l odstttpstwa, 
bt(dziemy reagowali ; 

- Pani Monika Skrobarczyk prosila 0 podj~cie dzialati w kierunku remontu lazienek w szkole 
w Kozieglowkach, 0 co wnioskuje Sanepid; 
- Pan Burrnistrz wyjasnil, ze na sesj~ w miesi'lcu czetwcu br. taki wniosek zlozy do zmian 
w budzecie. Zarowno ten wniosek jak i kolejny wniosek dotycz'lcy pilnych prac do wykonania 

w szkole bttd'l procedowane przez komisje, a nast~pnie na posiedzeniu wspolnym. 1ezeli b~dzie 
taka wola samorz'ldu GiM , jako organ wykonawczy zabezpieczy srodki ; 
- Pani Katarzyna Zychowicz wyjasnila, ze decyzja Sanepidu , na prosb~ dyrektora szkoly moze 

bye odroczona na jeden rok; 
- Pani Monika Skrobarczyk poinfonnowala, ze temat ten ci<tgnie sitt juz od 2019 roku; 
- Pan Burrnistrz ponownie wyjasnil, ze wniosek bttdzie procedowany na posiedzeniach komisji 
i sesji Rady w miesi'lcu czerwcu br. - kwota oketo 43.000 zl.; 
- Pan Dariusz Stula zapytal 0 realizacj~ zadati powiatowych w zakresie budowy chodnikow; 

- Pan Burrnistrz wyjasnil, ze powiat zlecil wykonanie dokumentacji dla trzech zadati na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy: 
I) Lgota Mokrzesz - Kuznica Nowa 
2) Myslow -Kozieglowki 

3) ci<tg pieszo -rowerowy Kozieglowy - Poraj 
Pod pi sane S'l umowy, w ktorych zawarte S'l terrniny i wraz ze Starostwem dokonaj'l wszelkich 
starati, by zadania te wchouzily w kolejny etap realizacji 

Ad. pkt 23 

Wobec wyczerpania porz'ldku obrad Przewodnicz'lca Rady Pani 10anna Kolodziejczyk 
zamknttla obrady dwudziestej szostej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi~kuj'lc radnym 
oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady dwudziestej szostej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy zakoticzono. 


